
CONSELL DE L’ADVOCACIA CATALANA 
 
INFORMACIÓ SOBRE LA PLATAFORMA MERCURIO 
 
 

Benvolguts/des, 

En nom del president de la Comissió d’Estrangeria us trasllado la informació que 

li ha fet arribar el President de la subcomissió d’Estrangeria i Protecció 

Internacional del CGAE sobre la situació de la tramitació del Conveni per a poder 

operar per la plataforma Mercurio. 

1. Tots els treballs de redacció estan finalitzats i el Conveni està en el Ministeri 

de Política Territorial i Funció Pública. Per poder ser signat requereixen l'informe 

favorable de l'Advocacia de l'Estat, que ja es va emetre, i l'informe d'Hisenda que 

han dit el demanen amb urgència. La predisposició del Ministeri és total, tot i 

això, tots els dies s’insisteix perquè es pugui signar ja. 

En paral·lel també s'ha elaborat pel Consejo el protocol intern que ha d'estar llest 

un cop signat el conveni i  s'ha instat al departament de tecnologia del CGAE que 

avanci el treball posterior al Conveni i faci el desenvolupament tecnològic pel 

registre de representants amb la màxima celeritat. 

2. D'altra banda, i mentre es tramita tot, s’ha demanat a la Direcció General de 

Migracions (Ministeri d'Inclusió, Seguretat Social i Migracions), que podria donar-

se una solució provisional i d'emergència, ateses les circumstàncies 

excepcionals actuals, i que es permeti la presentació inicial de l'expedient a 

l'advocat a través de la Xarxa Sara (Red Sara), aportant la designació del client, 

i que posteriorment es procedeixi a l'esmena de la representació. S'està pendent 

de rebre resposta. 

 
 


